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PÍSOMNÁ INTERPELÁCIA POSLANCA MIESTNEHO ZASTUPITEĽSTVA 
 

POSLANEC :    Ing. Roman LAMOŠ 

INTERPELOVANÝ :   starosta mestskej časti Mgr. Zoltán PÉK  

TEXT INTERPELÁCIE: Vážený starosta, dovoľujem si Vás interpelovať vo veci projektov ktoré 
sa v našej mestskej časti realizovali alebo budú realizovať. Dovoľujem sa spýtať na každý bod 
samostatnými otázkami a teda Vás žiadam aj odpovedať na každý bod samostatne odpoveďou. 

Projekt Pump-track. 

- Kto naprojektoval pump-trackovu dráhu na Latorickej ulici? 

 

- Cez aké zdroje financií bol projekt financovaný? 

- Kto vypracoval projekt a kam ho predložil na schválenie? 

Projekt multi-športove ihriska, work-out, basketbalové koše 

- Kto naprojektoval Projekt multi-športove ihriska, work-out, basketbalové koše? 

- Cez aké zdroje financií bol projekt financovaný? 

- Kto vypracoval projekt a kam ho predložil na schválenie? 

Projekt rekonštrukcie športovísk na Latorickej ulici (hokejbal, basketbal) 

- Kto naprojektoval Projekt rekonštrukcie hokejbalového a basketbalového ihriska? 

- Cez aké zdroje financií bol projekt financovaný? 

- Kto vypracoval projekt a kam ho predložil na schválenie? 

- Kto komunikoval s hlavným mestom BA v danej veci? 

Projekt revitalizácie oddychových zón oázy na medzi-jarkoch 

- Ktorý poslanci sú za projektom revitalizácia oáz? 

- Ktorý poslanci sa zúčastňovali rokovaní s projektantom a úradom v danom projekte? 

- Na základe ktorých poslancov sa dostal tento projekt do akčného plánu? 

Projekt revitalizácie zóny zelené srdce Biskupíc 

- Ktorý poslanci/starosta sú za projektom revitalizácia zelené srdce Biskupíc? 

- Ktorý poslanci sa zúčastňovali rokovaní s projektantom a úradom v danom projekte? 

- Na základe ktorých poslancov sa dostal tento projekt do akčného plánu? 

- Kto naprojektoval Projekt revitalizácie zóny zelené srdce? 

- Cez aké zdroje financií bol projekt financovaný? 

- Ak bol projekt financovaný z viacerých zdrojov, prosím uviesť sumu a zdroj financií. 
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- Ak bol projekt dofinancovaný napríklad cez mesto vďaka ministerstvu, kto všetko prispel k 
tomu aby MČ Podunajské Biskupice získala zdroje cez mesto Bratislava? (starosta/poslanci) 

Iné projekty ktoré sa chystajú do konca tohto volebného obdobia. 

- Vymenujte prosím projekty ktoré sa naša mestská časť chystá predložiť do niektorého 

z dostupných grandov v Slovenskej Republike alebo v EU. 

- Vymenujte prosím projekty ktoré sa naša mestská časť chystá predložiť do niektorého 

z dostupných fondov v Slovenskej Republike alebo v EU. 

- Vymenujte prosím projekty či už športové, kultúrne alebo na revitalizáciu verejných priestorov 
ktoré sa naša mestská časť chystá realizovať do konca tohto volebného obdobia. 

 

ODPOVEĎ :    Mgr. Roman ZAŤKO  

TEXT ODPOVEDE :  
  
Projekt Pump-track. 
- Kto naprojektoval pump-trackovu dráhu na Latorickej ulici? 
Ing. Roman Lamoš 
- Cez aké zdroje financií bol projekt financovaný? 
Program 4, Grantový program na podporu investícií do športovej infraštruktúry v hlavnom 
meste Slovenskej republiky v Bratislave, dotácia 80 000,- EUR 
- Kto vypracoval projekt a kam ho predložil na schválenie? 
Ing. Roman Lamoš, projekt predložený na Magistrát hl. mesta 
Projekt multi-športove ihriska, work-out, basketbalové koše 
- Kto naprojektoval Projekt multi-športove ihriska, work-out, basketbalové koše? 
Ing. Roman Lamoš 
- Cez aké zdroje financií bol projekt financovaný? 
Program 4, Grantový program na podporu investícií do športovej infraštruktúry v hlavnom 
meste   Slovenskej republiky v Bratislave, dotácia 45 000,- EUR + 10 000,- EUR a MČ 
Bratislava – Podunajské Biskupice, spolufinancovanie z kapitálových výdavkov 14 208,52 EUR    
v zmysle Uznesenia č. 362/2018-2022 
- Kto vypracoval projekt a kam ho predložil na schválenie? 
Ing. Roman Lamoš, projekt predložený na Magistrát hl. mesta 
Projekt rekonštrukcie športovísk na Latorickej ulici (hokejbal, basketbal) 
- Kto naprojektoval Projekt rekonštrukcie hokejbalového a basketbalového ihriska? 
- Cez aké zdroje financií bol projekt financovaný? 
- Kto vypracoval projekt a kam ho predložil na schválenie? 
- Kto komunikoval s hlavným mestom BA v danej veci? 
Projekt je realizovaný priamo magistrátom hl. mesta a MČ sa nijakým spôsobom na tejto 
investícii nepodieľa. 
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Projekt revitalizácie oddychových zón oázy na medzi-jarkoch 
- Ktorý poslanci sú za projektom revitalizácia oáz? 
V zmysle rozhodnutia starostu zo dňa 01.04.2020  bola vymenovaná komisia, ktorá mala 
posúdiť a vyhodnotiť splnenie zmluvných podmienok pre spracovanie projektovej dokumentácie 
pre stavebné konanie v ktorej boli poslanci: Pavol Kubiš a Ing. Roman Lamoš a odborní 
zamestnanci MČ. 
- Ktorý poslanci sa zúčastňovali rokovaní s projektantom a úradom v danom projekte? 
Vo vyššie uvedenom rozhodnutí boli stanovené dátumy plánovaných zasadnutí komisie, avšak 
v odovzdanej agende po bývalých zamestnancoch MČ, ktorí boli členmi tejto komisie sa 
nezachovali žiadne záznamy o činnosti a výsledkoch práce tejto komisie. Vzhľadom na uvedené 
na Vašu otázku nie je možné konkrétne odpovedať. 
- Na základe ktorých poslancov sa dostal tento projekt do akčného plánu? 
Spoločné priority poslaneckého zboru a starostu mestskej časti – Akčný plán bol schválený 
uznesením MiZ 123/2018-2022 dňa 25.9.2019. Na Vašu otázku neviem konkrétne odpovedať. 
Projekt revitalizácie zóny zelené srdce Biskupíc 
- Ktorý poslanci/starosta sú za projektom revitalizácia zelené srdce Biskupíc? 
Na Vašu otázku neviem konkrétne odpovedať. 
- Ktorý poslanci sa zúčastňovali rokovaní s projektantom a úradom v danom projekte? 
Na Vašu otázku neviem konkrétne odpovedať. 
- Na základe ktorých poslancov sa dostal tento projekt do akčného plánu? 
Spoločné priority poslaneckého zboru a starostu mestskej časti – Akčný plán bol schválený 
uznesením MiZ 123/2018-2022 dňa 25.9.2019. Na Vašu otázku neviem konkrétne odpovedať. 
- Kto naprojektoval Projekt revitalizácie zóny zelené srdce? 
Gergely Kovács – GK Studio, Hurbanovo 
- Cez aké zdroje financií bol projekt financovaný? 
- Ak bol projekt financovaný z viacerých zdrojov, prosím uviesť sumu a zdroj financií. 
Realizácia projektu je finančne krytá zo zdrojov dotácie Ministerstva financií SR vo výške 200tis 
EUR a z rozpočtových prostriedkov (rezervný fond) MČ vo výške 150tis EUR. 
- Ak bol projekt dofinancovaný napríklad cez mesto vďaka ministerstvu, kto všetko prispel k 
tomu aby MČ Podunajské Biskupice získala zdroje cez mesto Bratislava? (starosta/poslanci) 
Magistrát hl. mesta predkladal na MF SR uskutočniteľné projekty na území hl. mesta. Na Vašu 
otázku neviem konkrétne odpovedať. 
Iné projekty ktoré sa chystajú do konca tohto volebného obdobia. 
- Vymenujte prosím projekty ktoré sa naša mestská časť chystá predložiť do niektorého 
z dostupných grandov v Slovenskej Republike alebo v EU. 
„Dotáciu na podporu rozvoja sociálnych služieb § 3 ods. 1 písm. f), g)“ z rozpočtovej kapitoly 
MPSVR SR na rok 2022“ – predmetom je rekonštrukcia DC Estónska 
Žiadosť v rámci dotačnej schémy BSK – BRDS – „Rozvoj infraštruktúry na podporu 
cyklomobility v Podunajských Biskupiciach“ – predmetom je vybudovanie nabíjacích 
a servisných staníc pre e-biky a bicykle  
- Vymenujte prosím projekty ktoré sa naša mestská časť chystá predložiť do niektorého 
z dostupných fondov v Slovenskej Republike alebo v EU. 
Rozvoj občianskej vybavenosti a rozvoj služieb v regióne prostredníctvom budovania nových 
alebo zvyšovania existujúcich kapacít infraštruktúry materských škôl v Bratislavskom kraji – 
rekonštrukcia bývalých DJ na Latorickej ulici. 
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Podpora zelenej infraštruktúry a regeneráciu vnútroblokov sídlisk – II. Etapa Zeleného srdca 
Podunajských Biskupíc 
Zvýšenie kapacít základných škôl – projekt komplexnej obnovy ZŠ Bieloruská v súlade 
s konceptom Smart školy 
- Vymenujte prosím projekty či už športové, kultúrne alebo na revitalizáciu verejných 
priestorov ktoré sa naša mestská časť chystá realizovať do konca tohto volebného obdobia. 
MČ predložila žiadosť o NFP na rekonštrukciu KD Vetvár. O žiadosti zatiaľ nebolo rozhodnuté 
a je v procese hodnotenia. Taktiež na vyhodnotenie čaká žiadosť o dotáciu na stavebné úpravy 
denného centra na Estónskej ulici. Vo fáze prehodnotenia rozsahu sa nachádza úprava 
vnútrobloku na Uzbeckej ulici. 
 
 
 
 
 

 

 

        ______________________________ 
Mgr. Zoltán PÉK, v.r. 
starosta mestskej časti 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


